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ZB Stari Vodmat je več kot štiri leta prostovoljno zbiral in urejal
dokumentacijo o delovanju KP, skojevcev \n aktivistov OF v letih
1941-1945. Tako bo kronika končno zagledala beli dan. Knjiga,
oziroma kronika Starega Vodmata, bo kot zgodovinski dokument
ostal trajen spomin na veliki dan naše revolucije, mladim pa kot
svetel vzgled dela takfatnih mladincev in aktivistov OF.

Zaradi nenehnih podražitev papirja in dela, je tik pred zaključkom
zmanjkalo sredstev za tiskarno, zato so po sklepu KO ZB zaprosili
delovne organizacije in zasebni sektor Vodmata za materialno
pomoč.

• • •

Koordinacijski odbor sindikata - Oblika in metoda dela koordina-
cijskega odbora sindikata v krajevni skupnosti ni v celoti zaživela, je
pa potrebna zlasti pri večjih akcijah in pri povezovanju združenega
dela z delom v krajevni skupnosti. Tako so ugotovili na 'zadnji
konferenci SZDL Stari Vodmat. Na terenu imamo skupaj s Kliničnim
centrom 48 osnovnih organizacij, katerih delo bi moralo biti bolj
povezano s krajevno samoupravo. Končno pa v kongresnih materi-
atih zveze sindikatov piše, da sindikati v organizaciji socialistične
zveze dajejo pobudo za konkretne akcije ter v njih aktivno sodelu-
jejo.

• • •

Eno all več delegacij za SIS - še vedno teče/o razprave ali bomo
v KS imeli eno ali več delegacij za samoupravne interesne skupnosti.
Večina meni, da število delegacij in s tem tudi delegaiov ni potrebno
menjati, temveč se skupno boriti za bolj uspešno delo. V nasprotnem
primeru pa je potrebno dopolniti statut KS. Spremembo statuta
zahteva tudi organizacija ZB. Dopolnili naj bi ga s posebnim členom
o nalogah in delovanju ZB v krajevni skupnosti. Komisija za statut in
druge splošne akte je z delom že pričela.

• • •

Komunisti Vodmata se med sabo premalo poznajo, posvetujejo in
rešujejo skupne probleme, zato so na zadnji volilni konferenci skle-
nili, da se bodo zbrali vsaj dvakrat na leto, se pogovorili o delu in
izmenjali medsebojne iskušnje. Poleg tega je tekia razprava o izvaja-
nju sklepov najvišjih partijskih forumov, problematike mladinske
organizacije in izpolnjevanju nalog posameznih članov ZK in obvez-
nosti določenih s statutom. Konkretna razprava je bila tudi v pripra-
vah na volitve, evidentiranju mladih, saj je bil odziv mladih zaenkrat
porazen. Tu ni bila mišljena samo mladina od 18 do 25 leta, temveč
velja tudi za tiste, ki so na višku svoje ustvarjalnosti in moči. Ob
zaključku so izvolili novo vodstvo OOZK. Za sekretarja je bila izvo-
Ijena Sonja Makarovič, za namestnika Svetislav Nikolič, člani pa so
Mirko Buljac, Tonka Adamič-Levart in Boris Fišer. Za poverjenika za
IPO pa Sonja Jovandič. Za kandidata za člana CK ZKJ pa so predla-
gali Ivana Dolničarja.
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